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Vi cykler sammen og hver for 
sig 

Coronaen vil ingen ende tage og just i 
skrivende stund er restriktionerne blevet 
forlænget til d. 28 februar 2021. 
Det betyder, at vores ”kørevejledninger” 
fortsat er gældende! 
Bestyrelsen ser imidlertid positivt på den 
individuelle træning, hvor der fortælles 
om mange gode cykeloplevelser – hver 
for sig! 
MEN det bliver ikke det samme! 
 

Nu skal det være slut 
Bestyrelsen har indtil videre været ”travlt” 
beskæftiget med at planlægge diverse 
arrangementer – for derefter at bruge tid 
på at udskyde eller aflyse de selvsamme 
arrangementer. 
Nu skal det være slut, og med ”FABER-
konceptet” som inspiration arrangerer vi: 
”Vi cykler sammen og hver for sig” -
søndag d. 07.03.2021. 
Klubben tilbyder fire cykelruter i vores 
skønne område – en racerrute, to MTB-
ruter og en gravelrute. Endelig bliver der 
mulighed for en vandrerute! 
Alle kører individuelt eller i meget små 
grupper - max. 3. 
Starten går individuelt, men mellem 
klokken 11.00 og 12.00 er ”Cykelbaren” 
åben ved parkeringspladsen i det store 
sving i udkanten af skoven mellem 
Gadevang og Bendstrup.  Svinget  
 

 
 
 
 
markerer, hvor Gadevangsvej går over i 
Fruebjergvej. 
Rune og undertegnede står klar med en 
kop dampende varm chokolade/the og en 
energibar. 
Arrangementet annonceres i begyndelsen 
af februar, og tilmelding foregår gennem 
Klubmodul! 
 
 

 

 
Danstrupsporet og Danstrup 
Sporlaug 
Bestyrelsen har igennem det sidste halve 
år drøftet Pedal-Atleternes engagement i 
Danstrupsporet. Formålet med drøftelsen 
har været at overdrage ansvar for sporet 
til et sporlaug, som fremover vil stå for 
vedligehold og drift. 
Bestyrelsen har i princippet vedtaget 
denne overdragelse, og arbejder på 
indeværende tidspunkt med den endelige 
aftale, som indebærer overdragelse af 

http://pedal-atleterne.dk/


 
 

midler og ansvar i forbindelse med 
etablering og drift af sporet! 
Overdragelsen af sporet til Danstrup 
Sporlaug vil blive behandlet på et 
kommende bestyrelsesmøde! 
 

Nyt  
- fra vores helt egen verden 
Bestyrelsen har i januar 2021 etableret 
sig efter, at Hans Tapper Andersen - efter 
eget ønske - er trådt ud af bestyrelsen og 
af PAF pr. 01.01.2021. 
Bestyrelsen takker Hans for den store 
indsats, han har ydet i bestyrelse og klub. 
Bestyrelsen har indstillet, at bestyrelsens 
suppleant - Lasse Timmerman - træder 
ind som bestyrelsesmedlem. Harry 
Mathiesen fortsætter som suppleant! 
Denne indstilling behandles på 
kommende bestyrelsesmøde. 

 
I det følgende bringer 
Update en hilsen fra alle 
medlemmer af 
bestyrelsen: 
Hilsen fra næstformanden 
Michael Olsen skriver 
Det er ikke blevet mange ture, jeg har 
fået kørt med jer det sidste år. 
Først forhindrede  en operation og 
derefter Covid 19 restriktioner, min 
deltagelse i vores fælles cykelture. 
De sidste måneder har jeg mest kørt MTB 
ture alene i Grib Skov. 
Jeg har opdaget nye områder og spor, 
men også endt i krat og sump. 
Kommer tit hjem og tænker det spor må 
jeg prøve igen, eller det spor skal jeg 
undgå igen. 
Når jeg ender i en sump, er jeg glad for at 
jeg ikke har trukket 10 Pedal-Atleter med, 
men ellers savner jeg jer allesammen! 
Ser frem til at vi igen kan køre sammen. 

Pas på jer selv indtil vi ses! 
Med venlig hilsen 
Michael 
 
Arrangementsdvalget 
Rune Østrup skiver 

Som alt andet har coronaen også haft 
indflydelse på klubbens arrangementer i 
det forgangne år 2020.  Vores klubfest d. 
19. september, vores julefrokost d. 27. 
november og juleafslutningen d. 13. 
december måtte vi desværre aflyse. 
Ligeledes måtte vi aflyse klubbens 25 års 
jubilæum d. 16. januar 2021. Vi havde 
arbejdet flittigt i festudvalget og havde 
mange sjove ting i støbeskeen. Alt var 
reserveret og igangsat. Asminderød Kro, 
menu samt levende musik mm. Vi havde 
naturligvis taget forbehold for coronaen, 
og alle var indforstået med en 
udsættelse, indtil forholdene tillader 
afholdelse af arrangementet. 
Lad os håbe at der ikke går for mange 
måneder indtil tingene bliver normale, så 
vi igen kan få noget socialt samvær 
igennem vores arrangementer. 
Med venlig hilsen  
Rune 
 

Nyt fra kassereren 
Birger Buchhave skriver 

Året 2020 har været temmelig atypisk, og 
på grund af det lave aktivitetsniveau har 
vi ikke formået at bruge så mange penge, 
som vi budgetterede med.   
Derfor er årsresultatet mere positivt end 
forventet, hvilket for en 
erhvervsvirksomhed sikkert ville blive 
betegnet som ”yderst tilfredsstillende”! 
Jeg havde dog hellere set flere fælles 
aktiviteter med de deraf følgende større 
omkostninger. 
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Med hensyn til 2021 er jeg mere positiv. 
Restriktionerne bliver lempet til påske og 
klubaktiviteterne stiger – måske kan vi 
endda afholde klubbens 25 års jubilæum. 
Mange af os savner at cykle i udlandet – 
selv har jeg købt flybilletter til Firenze i 
juli, og glæder mig til - som tidligere år - 
at cykle i de smukke omgivelser omkring 
Tuoro i Umbrien/Toscana. 
Mange gode ønsker for 2021 til jer alle 
Birger 
 

GRAVEL –  
Lasse Timmermann  og Harr Mathiesen  
skriver 

Gravel træningen foregår enkeltvis eller i 
“ bobler” på max 5. Der køres stadig både 
dag og aften, og vi glæder os til vi igen 
mødes på torvet.  
Med venlig hilsen Lasse 
 

 
I denne nedlukningstid hvor vi kun ser de 
nærmeste er jeg begyndt at lave udflugter 
til Gribskovs seværdigheder på 
gravelcykel, se naturstyrelsens pjece 
her https://naturstyrelsen.dk/naturoplevels
er/naturguider/gribskov/sevaerdigheder/ 
Min seneste tur var til Spiralstenen, find 
den inde i skoven mellem træerne, ca 
100m fra stien, på koordinaterne: 
N55.992650° E12.322636° 
Hvis du følger min  
 
 
 
 

Stravatur https://www.strava.com/routes/2
789948510723363062 
God tur - hilsen Harry 
 

Update omkring beklædning 
Steen Nørret skriver 
Vi har pt en del tøj på lager, men pga. 
Corona krisen som også har ramt Italien 
hårdt igen, har vi desværre problemer med 
nye ordre og leveringer pt. Vi holder løbende 
kontakt med leverandøren og vender tilbage 
så snart situationen bliver mere normal. 
Ring til mig og forhør, hvis du står i en akut 
situation, så vil vi se hvad vi kan gøre med 
det nuværende lager. 
Mvh Steen Nørret 
 

Klubmodul 
Lars Christoffersen skriver:¨ 
Vi har i bestyrelsen arbejdet intensivt med 
at få Klubmodul til at fungere til glæde for 
alle.  
Det har gennem et stykke tid været et 
stort ønske fra mange medlemmer, at 
Klubmodul kunne bruges som telefonbog 
og adressekartotek for medlemmerne. 
Selvfølgelig kun med adgang for 
klubbens medlemmer. 
Vi har arbejdet på at finde en løsning, 
men der skal tages forskellige hensyn til 
persondataloven, hvilket indebærer en 
ekstra indsats! 
Vi arbejder imidlertid på sagen. 
Med venlig hilsen Lars 
 

OG- 
som sædvanlig ønskes alle pedalfolk 
gode ture i de nordsjællandske skove, på 
gravelstierne og for pingvinernes 
vedkommende – på asfalten. 
Take care – out there! 
Med bedste pedalhilsen 
Peter 
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